
BR.0012.9.2.2025 

Protokół Nr 11/2024 
z posiedzenia Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 

z dnia 24 lutego2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu otworzył Przewodniczący Komisji, 
Bartłomiej Szczoczarz. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą 
obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

- Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

- Małgorzata Zięć – Dyrektor Wydziału Promocji i Współpracy, 

- Piotr Romański – Kierownik Biura Strategii i Rozwoju. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu, Bartłomiej Szczoczarz 
przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy kapliczkach wpisanych 
do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych 
na obszarze powiatu krakowskiego 

5. Promocja powiatu krakowskiego. 

6. Sprawy bieżące 

7. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - przyjęła protokół z posiedzenia 10/2025. 

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA DOTACJI NA PRACE 

KONSERWATORSKIE, RESTAURATORSKIE LUB ROBOTY BUDOWLANE PRZY KAPLICZKACH 

WPISANYCH DO REJESTRU ZABYTKÓW LUB ZNAJDUJĄCYCH SIĘ W GMINNEJ EWIDENCJI 

ZABYTKÓW POŁOŻONYCH NA OBSZARZE POWIATU KRAKOWSKIEGO 



 

 
 

  

2 Komisja Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 
Protokół nr 7/2024 

Piotr Romański omówił projekt uchwały. (prezentacja stanowi załącznik nr 2) 

Nie było uwag. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Promocji, 
Kultury, Turystyki i Sportu. 

5.  PROMOCJA POWIATU KRAKOWSKIEGO. 

Agnieszka Pyla pytała o kwotę przeznaczoną na konkursy. 

Małgorzata Zięć udzieliła odpowiedzi. Wymieniła poszczególne kwoty. 

Agnieszka Pyla pytała czy konkurs dla Kół Gospodyń Wiejskich będzie poszerzony. 

Małgorzata Zięć odpowiedziała, że nie. 

Rozmawiano o złożonych wnioskach. 

Małgorzata Zięć powiedziała o konkursach i patronatach.  

Komisja rozmawiała o dożynkach i miejscu w którym miałyby się odbyć. 

Zdaniem Łukasza Krupy od dożynek należy odejść. 

Komisja rozmawiała o promocji powiatu.  

Małgorzata Zięć poinformowała o programie działań promocyjnych oraz o 
przygotowywanej nowej identyfikacji wizualnej powiatu. 

Komisja rozmawiała o przedstawionych informacjach. 

Na tym dyskusję zakończono. 

6. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono. 

7. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Promocji, Kultury, 
Turystyki i Sportu, Bartłomiej Szczoczarz zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: Przewodniczący Komisji  
Pogan Karolina Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 

 Bartłomiej Szczoczarz 


